
REFERAT ÅRSMØTE VINGTOR RC CLUB 2023

Tid: 8. februar 2023 kl. 19:00
Sted: Speiderhuset på Langhus
Antall deltakere: 11.

Idrettslagets leder Jens Kristian Lindland ønsket alle velkommen og startet klubbmøtet med å gå 
igjennom informasjon fra NLF, kommende terminliste, litt om TAKK programmet.

Videre tok han opp temaet rekruttering og rekruttering av kvinnelige medlemmer i særdeleshet.

Etter denne orienteringen, startet Jens Kristian på selve årsmøtet.

1. Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene.
Det var 11 medlemmer tilstede på møtet. Ingen innsigelser.

Vedtak: Ingen bemerkning. Stemmeberettigede godkjent.

2. Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden.
Alt ble vist frem på storskjermen og ingen hadde innsigelser.

Vedtak: Innkalling, saksliste og forretningsorden er godkjent.

3. Velge dirigent og referent samt to medlemmer til å underskrive protokollen.
Jens Kristian foreslo følgende personer: Tor B. Andreassen som møtedirigent og Tore Jemtegaard som 
referent.
Som medlemmer til å underskrive protokollen ble Roy Nylander og Jan Erik Uthus foreslått.

Vedtak: Samtlige forslag godkjent.

4. Behandle idrettslagets årsmelding.

Tor tok så over ordet og ba Jens Kristian gå igjennom årsberetningen punktvis.

Jens Kristian leste opp hovedpunktene fra årsmeldingen og kommenterte underveis. Det ble bedt om 
kommentarer fra forsamlingen.

Det kom frem at grunneier av området vi leier som flyplass har flyttet. Tore mener det er viktig å følge 
opp dette med grunneier direkte for å avklare fremtidig situasjon vedrørende leieforholdet. 
Julepresang er innkjøpt men ikke overlevert.

Dette var det enighet om og Jens Kristian vil kontakte grunneier for å avtale et møte.

Vedtak: Med disse bemerkningene ble årsberetning godkjent.

5. Behandle idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning samt behandle kontrollutvalgets 
beretning.
Tor tok for seg punkter fra regnskapet samtidig som det blir presentert for deltakerne på 
storskjermen. Han kommenterte at største delen av lagets inntekt kommer fra medlemskontingenten.
Også småsalg fra kiosk.

Største utgift er leie av flyplass og drift av denne. Likevel er det brukt noe mindre i år. Det kan også 
være det ikke blir brøyting på Årungen i år. Alt i alt positive tall til slutt.

Jens Kristian hadde tidligere på møtet gjennomgått styrets økonomiske beretning som munnet ut i at 
klubben har kommet godt gjennom igjennom 2022 i forhold til planene fra årsmøte.

Så ble Kontrollutvalgets beretning for 2022 lest opp av Tor samtidig som den ble vist på storskjerm. 
Utvalgets mening var at klubben drives i henhold til gjeldende regelverk og vedtak. Vingtor RC Club 
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har en forsvarlig forvaltning og økonomistyring. Klubbens midler benyttes i samsvar med gjeldende 
vedtak, bevilgninger og økonomiske rammer. Årsregnskapet for 2022 er revidert, og viser et korrekt 
uttrykk for klubbens økonomiske situasjon.

Det ble bedt om kommentarer fra forsamlingen.

Vedtak: Ingen innsigelser og regnskapet samt beretning fra styret og kontrollutvalget ble godkjent.

6. Behandle forslag og saker.
Det er ikke mottatt enkeltsaker fra medlemmene i år.

Styret fremmet selv to saker:

A  ) Utrede mulighet for anskaffelse av selvgående gressklipper på flyplassen.  

Med Terje Ø. Karlsen og Kåre Teppen som pådrivere, fremmet styret et forslag om anskaffelse av en 
robotklipper på flyplassen. Terje redegjorde for saken på storskjermen.

Det dreier seg om å anskaffe en selvgående klipper på flyplassen for å sikre at plenen holdes god og 
jevn til en hver tid. Utgiftene tas over to år, først anskaffes batterier og solcellepaneler pluss konverter.

Terje forteller videre at kun hovedbanen skal klippes. Den er på ca. 2,8 mål. Depot klippes fortsatt 
med traktor. Det foreslås anskaffelse av en moderne Husqvarna med ny teknologi og uten mark-
kabler.

220 volt fra konverter kan i tillegg benyttes for lys i klubbhus.

Tor viste forsamlingen brosjyrer for batterier av type Litium. Han bemerket at disse har mye bedre 
spesifikasjoner enn tilsvarende med bly. Flere var enig dette. Jan Erik fortalte at det kan være mulig at 
han kan handle slike Litium batterier med rabatt.

Som delfinansiering foreslo Jan Erik og selge en av våre to eksisterende klippere. Dette var det ikke 
stemning for, de er lite verdt og er gode å ha i reserve.

Tor ba så årsmøte om godkjenning for at styret går videre med prosjektet.

Vedtak: Forslaget ble godt mottatt og styret fikk således fullmakt til å gå videre med saken.

B  ) Vedtekter for hederstegn  

Styret har sammen med Per Weum utarbeidet vedtekter vedrørende utmerkelser/ belønning for 
innsats på flere plan i klubben. Forslaget omfattet regler for Innsatsmerke, Hederstegn og 
Æresmedlem.

Tor gjennomgikk forslaget samtidig som det ble vist på storskjermen og det ble bedt om kommentarer
fra årsmøtet.

Vedtektene virker greie, ellers ingen kommentarer.

Vedtak: De nye vedtektene ble vedtatt og vil tas inn i klubbens
Organisasjonsplan.

7. Fastsette medlemskontingent for året 2024.
Styret foreslår ingen kontingentøkning for året 2024. Styret begrunner dette
med at det for tiden er rimelig god økonomi i klubben.

Forsamlingen applauderte for dette.

Vedtak: Styrets innstilling vedtatt.
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8. Vedta idrettslagets budsjett.
Punktene i budsjettet ble vist på storskjerm og gjennomgått av Tor.
Tor kommenterer at leiekostnader er største utgift. Pga investeringer i ny infrastruktur i forbindelse 
med planene om robotklipper er budsjettet lagt opp til et underskudd på kr 35700,-

Det kom ingen forslag til endringer fra forsamlingen.

Vedtak: Budsjett for 2023 vedtatt.

9. Bestemme idrettslagets organisasjonsplan.
Styret har gjort enkelte endringer i organisasjonsplanen. Det er endringer i følgende punkter:

A  ) Punkt 5.3 Årshjulet  : Kun små endringer/rettelser er utført.

B  ) Punkt 6.1 Vedtekter hederstegn  : De nye vedtektene blir lagt inn i henhold til avgjørelsen gjort i 
punkt 6b tidligere i kveld.

Styrets innstilling: Styret anbefaler årsmøtet å godta endringene beskrevet over.

Vedtak: Ingen innsigelser og endringene ble således godkjent.

10. Valg.
Tor går igjennom valgkomiteens arbeid. Han nevner at klubben fungerer godt og har ingen store 
konflikter, går greit å finne nye styremedlemmer.

Tre medlemmer var på valg og valgkomiteens innstilling ble vist frem og lest opp.

Styremedlem Per Weum takket ja til en ny periode. Styremedlem Tom Rismyr ønsket ikke gjenvalg. 
Per Weum og Per G Strømmen ble innstilt som nye styremedlemmer i Vingtor.

Kontrollutvalget har i 2022 bestått av leder Audun Thinn og medlem Odd G. Morfjord. Begge har 
takket ja til en ny periode. Kasserer Espen Kvien takket ja til gjenvalg og en ny periode.

Som valgkomite ble leder Roy Nylander  og Tor B Andreassen gjenvalgt. Som varamedlem her ble Kay 
Sindre Krogstadmo innstilt.

Vedtak: Ingen innvendinger til forslagene som ble lagt frem og valget ble så bekreftet ved 
akklamasjon.

Per Strømmen ble så bedt om å presentere seg selv. Per forteller at han har fløyet modellfly hele livet.
Mest skalamodeller, nå turbiner/jet. Jobbet i forsvaret som jager-flyver, også jobbet i Bråten og SAS.

Styret for Vingtor RC Club ser dermed slik ut for 2023:

Funksjon Navn Periode Kommentar

Leder: Jens Kristian Lindland 2022 - 2023 (Ikke på valg)

Nestleder: Terje Ø. Karlsen 2022 - 2023 (Ikke på valg)

Sekretær: Tore Jemtegaard 2022 - 2023 (Ikke på valg)

Kasserer/varamann: Espen Kvien 2023 - 2024 (Gjenvalg)

Styremedlem: Kåre Teppen 2022 - 2023 (Ikke på valg)

Styremedlem: Per G. Strømmen 2023 - 2024 (Ny)

Styremedlem: Per Weum 2023 - 2024 (Gjenvalg)

Som representanter til klubb ledermøter i NLF regi ble Jens Kristian Lindland og Tore Jemtegaard 
foreslått.
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Vedtak: Det var ingen forslag til andre kandidater og forslagene dermed godkjent.

Jens Kristian ba så Tom Rismyr komme frem på gulvet og Tom mottok så en stor og fin blomsterbukett 
fra klubben som takk for god innsats i styret gjennom flere år.

Årsmøtedelen ble avsluttet kl 20:20

- - - - - - - - - -

Etter pausen gjorde Tore Jemtegaard en gjennomgang av klubbens nye database hvor registrerte lyd 
målinger av flyene er oppført. Link til databasen er nå lagt ut på hjemmesiden.

09.02.2023

Tore Jemtegaard (referent)

Roy Nylander Jan Erik Uthus
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